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Jaarverslag secretaris Thérèse Leeman-Favié 
 
Algemeen 
Een jaar gaat snel voorbij. Voor mijn gevoel schreef ik vorige maand het jaarverslag van 2021. 
Misschien komt dat ook wel omdat we een druk en feestelijk jaar achter de rug hebben met het 
hoogtepunt de lustrumfestiviteiten in juli.  
Het is helaas ook een jaar waarin we voor een tweede keer afscheid hebben moeten nemen van een van 
onze oud-voorzitters. In oktober was dat van Harry van Dalfsen. Een bijzonder mens en een dynamisch 
voorzitter. Het afscheid was een emotioneel moment voor ons allen in het theater in Zwolle. 
In juni van afgelopen jaar hebben we afscheid genomen van Roos Markus, een warm en dierbaar lid van 
de vereniging. Vele jaren heeft zij als lid van de damescommissie wedstrijden geleid en evenementen 
aangekondigd met vrolijke posters. 
We staan ook stil bij het overlijden van Ger van Winkoop in januari jongst leden. Voor de leden van de 
Heerendag was dat bijzonder emotioneel omdat het gebeurde tijdens de Heerendag op de baan. Ger is 
een zeer gerespecteerd en trouw bezoeker van de Heerendag geweest.  
Ook denken wij aan die leden waarvan de partner het afgelopen jaar is overleden. Wij leven mee met het 
verdriet van alle achterblijvers. Het zal voor hun nooit meer hetzelfde zijn.  
Onze zieken wensen wij beterschap met dank aan de lief en leed commissie die ons zo goed op de 
hoogte houdt van het wel en wee van de vereniging. 
 
De eerste bestuursvergadering begint voor Coen begon met het herverdelen van de portefeuilles. Het kan 
natuurlijk niet zo zijn dat de voorzitter van het bestuur ook de Heerendag in zijn portefeuille heeft… 
zoiets als een slager die zijn eigen vlees keurt! Op de site staat bij elk bestuurslid wat ze in portefeuille 
hebben.  
De competitiecommissie kan ons dan al laten weten dat Heren 1 gaat promoveren naar de eerste klasse. 
Een felicitatie waard. 
De lustrum commissie houdt ons op de hoogte van de vorderingen van activiteiten tijdens het lustrum. 
Er staan heel veel dozen in het secretariaat met logo-waterflessen die tijdens het lustrum worden 
uitgedeeld en heeeel veel dozen met lustrum magazines. Nog een maand te gaan voordat het feest van 
start moet gaan. Voorbereidingen gaan voorspoedig begrijpen wij. Coen is al druk bezig met zijn  
lustrum-speech!! 
Na het lustrum was het wel even bijkomen en afkicken van een fantastische feestweek met veel gezellige 
wedstrijden, uiteenlopende muzikale optredens en heerlijke verrassende ‘hapjes’. Het was niet alleen 
door de baan een fysieke uitdaging maar ook op de dansvloer. Zoals goed gebruik binnen deze vereniging 
moet er gedanst worden als de muziek gaat spelen!! En dat was vaak…. Nogmaals dank aan de 
lustrumcommissie. Onze dank hebben we ook overgebracht aan de horeca. Zoals zij het met elkaar 
gedaan hebben voor ons was op zich al een feest.  
De voorzitter van jeugdcommissie heeft aangegeven dat zij wil stoppen met haar inzet voor de 
jeugdcommissie. Wij nemen van haar afscheid in september en gaan op zoek naar een nieuwe voorzitter 
van de jeugdcommissie. Tot de volgende ALV gaan wij als bestuur met 6 bestuursleden verder. Henk 
Dooijeweerd is voorlopig ad interim voorzitter van de jeugd.  Henk wordt gevraagd een nieuwe 
jeugdcommissie samen te stellen waarin ook ouders vertegenwoordigd zijn.  
Nu er glasvezel is aangelegd en de snelheid van het internet verbeterd is blijkt dat onze computer, printer 
en laptop niet meer voldoen aan de eisen van deze tijd. Er wordt een goedwerkende computer en printer 
gedoneerd en geïnstalleerd in het secretariaat. De laptop wordt opgeschoond.  
Er melden zich nog steeds veel nieuwe leden aan. Zij krijgen binnen 1 tot 2 weken een welkomstbrief van 
de vereniging met daarin alle informatie over het reilen en zeilen binnen de vereniging en besloten is om 
een vervolgbrief te sturen na een paar maanden lidmaatschap om te horen of de nieuwe leden hun weg 
al hebben kunnen vinden en het naar hun zin hebben. Het is ons ter ore gekomen dat er nieuwe leden 
zijn die het in het begin lastig vinden om ‘er in’ te komen. Jaap houdt contact met ze. Dit wordt zeer 
gewaardeerd. 
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Onze vereniging is het afgelopen jaar gegroeid naar bijna 900 leden. Dit betekent niet dat er daardoor 
minder starttijden zijn gekomen. Door een juiste staffel, greenfee versus leden, wordt dat gecorrigeerd. 
Deze staffel is terug te vinden in de Samenwerkingsovereenkomst met het Rijk. 
 
Het Rijk 
In september 2022 is Liesbeth van Wijk, na een interim periode van enige maanden, benoemd tot  
General Manager van Het Rijk van Nunspeet. Het bestuur heeft op maandelijkse basis besprekingen met  
Liesbeth en 3-maandelijks is er een overleg waar de directeur van de Het Rijk banen, Hans Blaauw, ook 
bij aanwezig is. 
Hier wordt besproken wat voor de vereniging en voor Het Rijk van belang is. Dat kan gaan over een trapje 
op Zuid 1 of het vastleggen van het wedstrijdprogramma voor de vereniging. We proberen elkaar zoveel 
mogelijk te informeren en respecteren. 
Zoals tijdens de openingswedstrijd eind maart is vermeld, wordt er bij iedere afslagplaats een trackman 
geïnstalleerd. Na een pilot op Nijmegen krijgen alle Rijkbanen deze trackmans. 
Na de renovatie van alle lussen zal er opnieuw een course- & slope-rating plaatsvinden. Dit zal voor eind 
april gebeuren en in juni komen de nieuwe hcp tabellen en scorekaarten. Namens de vereniging zal 
Ronald Gorel hierbij betrokken zijn. 
 
De NGF 
Jaarlijks doen ongeveer 20.000 mensen mee aan de competitie, dit is ongeveer 5% van alle Nederlandse 
golfers. Omdat dit leidt tot een enorme drukke bezetting van vele banen is er, tijdens de ALV van de NGF  
in november 2022, gestemd en besloten dat in 2024 de herencompetitie van 27 holes vanaf 3de klasse en 
daaronder naar 18 holes gaat. Dames competitie 2de en 3de klasse naar 18 holes en het samenvoegen van 
dinsdag en donderdag dames competitie naar de donderdag.  Het invoeren van een 65+ competitie wordt 
opgezet. Dit is in het kort wat er staat te gebeuren. Dit alles om de speelcapaciteit voor niet spelende 
competitieleden op de banen te behouden. Dit zal voor vele competitieteams van de vereniging 
consequenties hebben. De competitiecommissie houdt ons verder op de hoogte. 
Verder is de NGF bezig met een campagne op te zetten om meer vrouwen en jongeren op de golfbanen te 
krijgen. Het Rijk en ook de vereniging heeft zich bij deze campagne ‘Welcome to the Club’ aangesloten. 
Het binnenhalen van de Solheimcup in 2024 kan een boost geven voor het vrouwengolf. Het aantal 
vrouwen dat golft t.o.v. mannen is landelijk op dit moment ongeveer 1/3 tot 2/3. Bij onze vereniging is de 
verhouding mannen vrouwen zelfs nog iets minder dan 1/3 vrouw. Het zal voor onze vereniging een 
uitdaging zijn om te kijken hoe wij meer vrouwen aan het golfen krijgen. 
 
Commissies 
Zoals iedereen weet kan een vereniging niet functioneren zonder zijn vrijwilligers in de verschillende 
commissies. Wij hebben ongeveer 75 commissieleden.  Op de eerste zaterdag in november worden zij 
bedankt door het bestuur met een ‘Krezie’ wedstrijd en een diner. Het bestuur kiest ieder jaar het 
Commissielid van het Jaar die die dag gehuldigd wordt. Tijdens het diner wordt bekend gemaakt wie zich 
commissielid van het jaar mag noemen. Voor 2022 is dat geworden Hetty Schinkel, voorzitter van de 
Jubileum-commissie. Het was een fantastische feestweek die ons nog lang zal heugen. 
 
2022 Jaarverslagen van de commissies  
 
Jubileumcommissie 
Onder voorzitterschap van Hetty Schinkel begint de jubileumcommissie in september 2021 aan een heel 
uitdagende taak. Het organiseren van het 35-jarig jubileum van de Golf en Country Club “De Verwaeyde 
Sandbergen”, kortweg “De Nunspeetse”. 
De taken worden snel verdeeld; alles rondom de wedstrijden (Paula van Petegem), communicatie (Jan van 
Tilburg, die helaas om gezondheidsredenen de commissie moest verlaten. Marcel Schotman neemt deze 
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taak gelukkig met verve van hem over), sponsoring en aankleding complex (Erna Alink) en Marieke 
Uytenbogaart als secretaris. Contacten met Het Rijk en catering (Hetty en Marieke Uytenbogaart) en 
muziek en entertainment (Henk Dooijeweerd). Peter van de Broek neemt later de sponsoring van Erna 
over en Marieke de aankleding van het complex, samen met Thea de Groot, Jacomien Eilander, Jan de 
Groot en Maarten Horsman. Erna moet helaas om gezondheidsredenen de commissie verlaten.  
Met fantastische medewerking van Sales en de Horeca van Het Rijk van Nunspeet en een aantal externe 
leveranciers komt er een heel mooi weekprogramma tot stand, dat wordt afgetrapt op vrijdagavond 2 juli 
met een receptie, door het bestuur aangeboden aan de leden. 
De fameuze Rydercup, de Jubileumvlag wedstrijd, Dames-/Heerendag wedstrijd, zomeravondwedstrijden, 
Senior Social Mixed wedstrijden (met lunch), “Beat the Pro”, twee dagen Cross Country, een geweldig 
jubileumfeest met diner en een heel bijzondere lasershow en als klap op de vuurpijl de 
Ouder/Kindwedstrijd vullen de jubileumweek, natuurlijk omlijst met entertainment, muziek, hapjes, 
drankjes en diners. 
Bergen werk derhalve, maar door alle betrokkenen met veel enthousiasme uitgevoerd. Natuurlijk waren 
er soms beren op de weg, maar alles werd op een goede manier opgelost. 
De commissie heeft voor elk wat wils neergezet en gezien de reacties is zij daar zeker in geslaagd. De 
gezelligheid voerde de boventoon en er werden leuke contacten gemaakt tussen leden die elkaar nog 
niet kenden. Er is geen wanklank gehoord, er waren geen problemen, het weer was prima en de flexibele 
opstelling van alle betrokkenen heeft geleid tot een waardig jubileum.  
Maar liefst 940 leden hebben deelgenomen aan één of meerdere activiteiten tijdens het jubileum. 
De jubileumcommissie is iedereen dan ook erg dankbaar.  
Tot slot wil de commissie het bestuur bedanken voor het vertrouwen in de commissie én voor de 
prachtige jubileum thermosfles. Het is mooi de fles regelmatig in de baan tegen te komen! 
Het was echt een verenigingsfeest en de commissie is heel blij dat het 35-jubileum door heel veel leden 
is meegevierd en dat iedereen heeft genoten van deze bijzondere week!   
 
Wedstrijdcommissie voorzitter Marianne Kers 
De samenstelling van de wedstrijdcommissie bestond in 2022 uit: Wim Evers, Annette Horsman, Marianne 
Kers, Monica Menke, Michaël Aarts, Annie van Norel en Marcel Scholten. In augustus 2022 hebben wij 
afscheid genomen van Bram en Petra ten Hove en Adri Meijer. In oktober 2022 is Vincent Eggink de 
commissie komen versterken.  
Hebben we de eerste maanden de wedstrijden nog zonder prijsuitreiking gedaan, vanaf april konden de 
wedstrijden weer als vanouds worden georganiseerd met alles erop en eraan. 
Zo konden we na de Vlaggenwedstrijd met 92 deelnemers het volkslied met elkaar zingen onder leiding 
van onze nieuwe bestuursvoorzitter Coen Holstege en weer proosten op de koning.  
In vergelijking met 2021 kwam het in 2022 zelden voor dat een wedstrijd overtekend was. Bij sommige 
wedstrijden waren aanmerkelijk minder deelnemers dan we gewend waren. Uiteraard heeft dit alles te 
maken met het feit dat we weer andere dingen konden doen dan alleen golfen, op vakantie konden, etc.  
In de wedstrijdkalender van 2023/2024 is rekening gehouden met een wat mindere deelname bij 
wedstrijden en is er qua starttijd niet overvraagd om ook de niet-wedstrijdspelers de kans te geven een 
starttijd te kunnen boeken.  
De Weco feliciteert alle winnaars en winnaressen van de wedstrijden dit seizoen en in het bijzonder onze 
2022 ClubKampioenen: 

- Strokeplay: Corinne Noordman en Björn Driessen 
- Matchplay: Monica Menke en Dean Janssens 
- Senioren Strokeplay: Corinne Noordman en Jan van de Craats 
- Foursome: Monica Menke/Ingrid Zonnevylle en Niek Petstra /Corné Sonderman. 

 
En “last but not least“ onze felicitaties voor de winnaars van de titel “Golfster en Golfer van het Jaar 
2022“: Ankie Bronkhorst en Björn Driessen. 
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Damesdagcommissie voorzitter Tineke Jager 
Sedert vorig jaar met de voorzittersvergadering aangegeven is dat er een regeling van aftreden van 
commissieleden moet komen, zijn wij naarstig op zoek gegaan naar nieuwe commissieleden. 
Gelukkig is dit gelukt en hebben wij 2 Dames bereid gevonden toe te treden tot de commissie. 
1 van hen per 1 augustus en de andere Dame per 1 oktober. Ook is een van hen enthousiast om voorzitter 
te worden. 
De Damesdag is leuk en gezellig verlopen het afgelopen jaar. Er waren weer uitjes naar Nijmegen en 
Sybrook georganiseerd en deze vinden dit jaar in mei en juli weer plaats. De Dames/Heerendag was een 
groot succes en wordt komend seizoen ook weer georganiseerd. 
Afgelopen winterseizoen hebben wij een proef gedaan met een matchplay competitie, die is als geslaagd 
genoteerd en zal aankomende winter in een iets aangepast jasje weer gespeeld gaan worden. 
De indeling van de wedstrijden worden iets meer door elkaar heen ingedeeld qua handicap, behalve bij 
de maandbeker, die wordt zoveel mogelijk op hc ingedeeld. 
 
Heerendagcommissie voorzitter Coen Holstege 
Het jaar 2022 begon zoals 2021 eindigde, dus met corona en met alle beperkingen van dien. De uitgifte 
door de wedstrijdleiding van de scorekaarten in het secretariaat met in achtneming van de 1.5 meter 
afstand werd gecontinueerd evenals de gewonnen prijzen, die een week later konden worden 
meegenomen vanuit het secretariaat. Mede door de corona was er een enorme belangstelling voor de 
Heerendagen. Een deelnemersveld van 80 of meer was geen uitzondering. Fijn was het, dat eind januari 
de horeca weer “open” ging met diverse beperkingen, zoals verplicht blijven zitten en “vol is vol”.  
De wedstrijd- en uitslagencommissie verhuisde weer naar het vertrouwde clubhuis, waar de “harde kern” 
van de Heeren de laatste nieuwtjes en sterke verhalen, onder het genot van een bakkie leut, weer konden 
uitwisselen aan de wedstrijdtafel. 
Dank aan alle Heeren en commissieleden die flexibel waren en meedachten om tijdens deze bijzondere 
periode toch “onze” Heerendag te kunnen spelen. 
In april werd er gestart met de zomercompetitie, die zou eindigen eind oktober. Winnaar van deze 
zomercompetitie is geworden Gijs Lamers. Als vanouds werd er elke Heerendag weer gestreden om de 
prijzen! Dank aan alle sponsoren van de Heerendagen dit jaar. We noemen: Homar met de polo’s voor de 
dag winnaar, Hakron met de flesjes whisky voor elke geslagen birdie, en Ebbens met de neary en longest 
ballen. Nieuwe sponsor was Wout van de Hare, die voor elke gemaakte Eagle een beeldje van klei 
beschikbaar stelde in de vorm van een adelaar. 
Op 25 mei trok een karavaan van auto’s met 41 Heeren richting “Het Rijk van Nijmegen” om daar zoals 
gewoonlijk één keer per jaar de Heerendag te spelen. De dag werd begonnen met koffie en lekkere 
koeken. Het weer was ons gelukkig beter gezind dan het jaar daarvoor. Nadat we 18 holes door de 
Nijmeegse heuvels hadden geworsteld, werd er op het gereserveerde terras genoten van een drankje en 
de sterke golfverhalen van die dag, waarna eenieder aanschoof aan het heerlijke diner. Winnaar van deze 
speciale Heerendag was Leo Bronkhorst met 42 stableford punten. 
Voor de jubileum editie van de Dames-/Heerendag op 5 juli was de interesse om mee te doen, enorm. Een 
bonte mix van zo’n 80 Dames en Heeren hadden zich opgegeven om tegen en met elkaar te spelen, onder 
het genot van catering in de baan en de bekende borrelhapjes na afloop op het terras. Daarna kon men 
genieten van een walking dinner, al luisterend naar de aanwezige livemuziek. Al met al een geweldig 
georganiseerde Dames-/Heerendag tijdens deze jubileumweek. 
Winnaar van deze dag werden: Monica Menke en John Schouten 
Op 13 jul 2022 werd om de Rob van Kranen wisseltrofee gestreden door 61 Heeren. Rob van Kranen was 
oud-voorzitter van de Heerendag en heeft daarnaast ook nog diverse functies bekleed binnen de diverse 
commissies. Rob maakte indelingen waarbij lage en hoge handicappers in één flight werden ingedeeld 
om zo de saamhorigheid binnen de Heerengroep te bevorderen. Winnaars op beide lussen waren Aart van 
Rhee en Adri Meyer, beiden met 38 stableford punten. 
Twee weken later stond De Heeren-/Vriendendag alweer op het programma. Diverse Heeren zochten een 
maatje om deze dag te spelen op de mooie baan van “Het Rijk van Nunspeet”. 
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Om 10.30 uur was er de ontvangst met koffie en iets lekkers, om daarna met ruim 60 Heeren de baan in 
te gaan. Na afloop was er een drankje te nuttigen op het terras en werd er genoten van een heerlijke 
BBQ. Winnaars van deze Vrienden-/Heerendag waren: Jan van Rooijen en Ed Visser. 
Op 22 augustus reden 44 Heeren naar onze oosterburen om kwartier te maken en te spelen in het 
Teutoburgerwoud. Er werd niet alleen gestreden om de eerste prijs, maar ook om het aantal te reserveren 
handicarts voor tweede dag. Menig Heer had de betreffende golfbaan te makkelijk in geschat! Er wordt 
teruggekeken op drie fantastische dagen in het Teutoburgerwoud, waar als winnaar Harry ten Hove werd 
gehuldigd. 
Woensdag 21 september trokken de Heeren naar tukkersland, naar “Het Rijk van Sybrook” om daar met 48 
Heeren de baan onveilig te maken. Na ontvangst met koffie en de traditionele krentenwegge werd er op 
het scherpst van de snede gestreden op deze mooie baan. Winnaar van deze dag werd Willem Evers met 
38 stableford punten. Na een lange en vermoeide dag reed men in een lange file weer huiswaarts. 
Op 26 oktober zouden de Heeren spelen om de Homartrofee die helaas door droevige omstandigheden 
geen doorgang kon vinden. 
De Heerendagcommissie denkt met respect aan die Heeren die ons in 2022 zijn ontvallen. Wij danken 
deze Heeren voor hun inzet, betrokkenheid en aanwezigheid tijdens de Heerendagen. We denken aan de 
betreffende families en wensen hen sterkte toe. 
Binnen de Heerendagcommissie hebben er in 2022 geen personele veranderingen voorgedaan. Het 
schema van aftreding is bekend bij elk commissielid. 
Wel zien we gelukkig een toename van wat “jongere” Heeren die gaan deelnemen aan de Heerendag. 
Het jaar werd afgesloten op de Heerendag van 28 december met 55 Heeren, die het jaar afsloten met een 
borrelplank en drankje!! 
Verslag van Carlie Schipper, Vice Voorzitter Heerendagcommissie 
 
Seniorencommissie voorzitter Jaap van Petegem  
2022 het jaar van ‘terug naar normaal’. Hoewel het jaar nog begon met enige beperkingen, vanwege de 
corona-maatregelen, keerde gelukkig in het voorjaar het ‘normale’ golfleven weer terug en konden we 
ook onze Seniorenactiviteiten volgens plan uitvoeren. Dat betekende ook dit gehele jaar onze wekelijks 
18-holes en 9-holes wedstrijden op de donderdag. Inmiddels volgens een ingevoerd stramien: iedere 4 
weken een Early Bird en ook een Lazy Thursday-wedstrijd. Eens per maand een bijzondere spelvorm en 
na 2 maanden een periode-afsluiting met de gewaardeerde ballenregen. Er worden ‘SSM-prijsballen’ 
uitgereikt aan de periodekampioenen, van zowel de 18-holes als de 9-holes (nr.1, 2 en 3) en alle 
deelnemers worden getrakteerd op bitterballen. 
 
Bij de 18-holes was er bijna iedere week een maximaal aantal deelnemers (42), aanleiding om voor 2023 
uit te breiden van 14 naar 15 flights. Bij de 9-holes was de ruimte wat groter, daar waren gemiddeld 
tussen de 15 en 20 deelnemers, reden om daar het aantal flights per 2023 te beperken tot 7 (21 
deelnemers). Bij beide wedstrijden zien we eigenlijk een constante groep van deelnemers, waarbij slechts 
enkelen (vooral commissieleden) hun deelname aan beide wedstrijden variëren. In het totaal hebben we 
een deelnemersbestand van ongeveer 120 namen van regelmatige seniorenwedstrijd-spelers. Nu er weer 
wat meer gereisd kan worden, is de variëteit uiteraard weer wat groter. Extra hoogtepunten in het 
afgelopen jaar waren het reisje naar Sybrook met ruim 30 deelnemers en de bijzonder geslaagde 
Seniorendag tijdens de jubileumweek in juli met een uitgebreide lunch en het gezamenlijk spelen van 
18-holers en 9-holers. 
Gedurende het jaar werd door de commissie het cateren in de baan ruim toegepast, zodat bijna iedere 
twee weken er in de baan of op het terras getrakteerd kon worden op soep, broodjes rookworst, 
saucijzenbroodjes of andere lekkernijen. Dit werd door de deelnemers zeer gewaardeerd, zeker wanneer 
het wat kouder was in de baan. De penningmeester gaf aan het eind van het jaar wel een 
‘winstwaarschuwing’, want we hadden onze reserves inmiddels aardig opgesoupeerd. Dus in 2023 doen 
we het een tikkeltje voorzichtiger. Het inschrijfgeld (€ 2 per week) werd op deze wijze goed besteed en 
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wij hebben als commissie besloten dat bedrag – in tegenstelling tot allerlei prijsontwikkelingen – voor 
2023 vooralsnog niet te wijzigen.  
Aan het eind van het jaar hebben wij op basis van een gewogen score over de gespeelde wedstrijden, 
onze jaarkampioen kunnen huldigen.  Omdat we werken met een ‘puntenscore’ kunnen we de uitslagen 
van de 18-holes en de 9-holes in de jaarstand met elkaar combineren. De bovenste acht deelnemers 
ontvingen een bloembollenpakket, een bijzondere variant van onze ballenregen ☺. Op de derde plaats 
eindigde Tiny Klabbers met 170 punten, tweede werd Marjo Schlenter met 172 punten en de eerste 
plaats was voor Margreeth Elffers met 174 punten. Margreeth ontving de felbegeerde wisselbokaal en 
haar naam zal ook worden vereeuwigd op het winnaarsschild in de hal bij de lounge.  
De Seniorencommissie bestond in 2022 uit: Herma Keijser, Patricia van de Riet, Haye Elgersma, Marya 
Hein, Jan van der Ham, Dieneke Stoker, Leo Postma (penningmeester), Medi Holstege (secretaris) en Jaap 
van Petegem (voorzitter).  Aan het eind van het kalenderjaar namen we afscheid van Haye als 
commissielid en Herma heeft per 1 maart 2023, na zeven jaar, de commissie verlaten. Haar plek is 
ingenomen door Erica Wagenaar. Dank aan onze deelnemers en onze vrijwilligers, die samen onze SSM-
activiteiten mogelijk maken. Op naar een vriendschappelijk en gezellig golf 2023! 
 
Evenementencommissie voorzitter Paula van Petegem 
Het afgelopen jaar zijn er weer leuke en gezellige wedstrijden van de Evco geweest. Met natuurlijk een 
heel gezellig jubileum, waar ook de Rydercup in viel. 
Opening van het seizoen. Bij de wedstrijd “Het Rijk Bokaal” waren 80 deelnemers. Het werd een leuke en 
zeer geslaagde dag met prima weer. Vooraf aan het walking dinner heeft Hans Blaauw de prijzen 
uitgereikt. 
Paasscharrel. We hadden 88 deelnemers. Het was een stralende dag en we konden tot het eind toe op het 
terras zitten waar de borrelplank na afloop prima smaakte. 
Midzomernachtwedstrijd. Bij deze wedstrijd waren maar 32 deelnemers. Mogelijk doordat de jubileum 
wedstrijden 14 dagen later begonnen. Daarom was er een 2 tee start. Er was 2 keer tijdens de wedstrijd 
een onderbreking om te genieten van allerlei gerechten, natuurlijk met een drankje erbij. Het dessert 
buffet stond klaar, nadat de uitslag van de wedstrijd bekend was gemaakt.  
Rydercup. Dit 2-daagse evenement viel in de jubileum week. Speciaal voor dit jaar waren de deelnemers 
in 4 groepen ingedeeld. De bedoeling was om deelnemers uit 4 streken bij elkaar te zetten en dat is voor 
een groot deel gelukt. Captains waren: Annette Horsman, Ingrid Zonnevylle, Peter van den Broek en Jan 
de Groot. Er waren 80 deelnemers die met veel plezier hebben deelgenomen aan deze wedstrijden. 
Zaterdag na afloop was er een borrelplank en zondag nadat de winnende captain het water in was 
gegaan (Peter van den Broek), stond er een prachtig buffet dat was ingericht met streekproducten uit de 4 
streken van de wedstrijd. 
Battle of the Sexes. Ook dit was een geslaagde wedstrijd met 56 deelnemers. De heren hebben met een 
flinke voorsprong gewonnen. Ook hier was na afloop weer een heerlijke borrelplank. 
Oliebollenwedstrijd. Voor deze laatste wedstrijd van het jaar waren 96 deelnemers. Een geweldige 
opkomst en een heel gezellige dag. 
De commissie. Helaas hebben er 2 leden van de commissie afscheid genomen. Karin van Dalfsen en 
 Jolt Bosch. We hebben al een nieuw lid namelijk Hildeke Deley, maar we zoeken nog verder voor 
uitbreiding.  
Bij alle wedstrijden hebben we prima overleg en een prettige samenwerking gehad met sales en de 
horeca van het Rijk van Nunspeet. 
 
Jeugdcommissie voorzitter Henk Dooijeweerd 
Het jaar 2022 is een jaar geweest met veel veranderingen binnen de jeugdcommissie. Als gevolg van 
ontevredenheid onder de jeugd is besloten om een andere koers te gaan varen. Mede daardoor is er 
besloten om de invulling van de jeugdcommissie compleet anders te doen dan voorheen. Er is een 
nieuwe voorzitter gekomen en tevens heeft Anouck afscheid genomen omdat ze dit niet kon combineren 
met haar werk. Buiten het feit dat er nieuwe mensen bij zijn gekomen en dat er een wisseling is geweest 
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in de voorzittersfunctie. Is de grootse verandering denk ik dat David Love ook actief betrokken is bij de 
jeugd. Het hele jeugdplan is onder de loep gelegd en herschreven. De kinderen krijgen elke week een 
groepsles en om de week hebben ze een uur privéles. Dit wisselen de pro’s om zodat ze allebei 
groepslessen en privélessen geven. De focus ligt niet zoals in het verleden alleen op de toplaag maar 
iedereen krijgt dezelfde aandacht. Dat heeft wel geleid tot een kostenstijging voor de lessende jeugd. 
Hier is een bijeenkomst over geweest met alle kinderen en alle ouders. Tijdens deze bijeenkomst hebben 
wij onze plannen toegelicht en iedereen vond het volledig te begrijpen dat ze daarom meer moesten 
betalen. De meeste kinderen krijgen immers ook veel meer dan voorheen. Het uiteindelijke doel is om de 
jeugd een groter onderdeel te laten zijn van de vereniging en wij zijn van mening dat dat begint met ze 
beter te maken in golf.  
De eerste reactie van de kinderen en ouders zijn ontzettend positief dus we zijn van mening dat we de 
goede weg in zijn geslagen. Een uitgebreidere uitleg van de doelstellingen omtrent de jeugd komt in de 
eerst volgende nieuwsbrief te staan, maar mochten jullie vragen hebben dan beantwoord ik die dinsdag 
natuurlijk graag. 
 
Competitiecommissie voorzitter Wybe Jan Nauta 
De NGF competitie 2022 was voor de Nunspeetse een groot succes! 
Wij hebben als commissie het afgelopen seizoen, aan de hand van de selectiecriteria, de teamindelingen 
gemaakt. Met maar liefst 17 teams (volwassenen) werd deelgenomen aan de competitie 2022. Van deze 
teams zijn er uiteindelijk 5 kampioen geworden en eindigden 4 teams op de 2e plaats in de poule.  
De poulewinnaars (kampioenen) waren in 2022 dames senioren 1-18 holes. Onze dames promoveren 
daardoor naar de hoofdklasse en kunnen in 2023 zelfs landskampioenschap worden. Heren senioren 4-27 
holes is gepromoveerd naar de 4e klasse. Van de deelnemende teams die op de zondag succesvol waren 
promoveert heren 2-27 holes naar de 1e klasse, heren 1-36 holes promoveerde naar 1e standaardklasse en 
heren 2-36 holes promoveerde naar de 2e reserveklasse. 
Voor alle competitiespelers is op 14 mei 2022 een feestelijke afsluiting georganiseerd en zijn de 
kampioenen gehuldigd. Daarnaast organiseren we op die dag ook de finale van onze onderlinge 
competitie welke door heren senioren 1-27 holes gewonnen werd. 
We kunnen terugkijken op een zeer succesvolle competitie 2022. Waarvoor wij als commissie onze 
waardering uitspreken voor de begeleiding van onze pro’s Carolien en David. Alle deelnemers, de 
captains, de medewerkers van het Rijk en de leden van onze commissie, Nathalie Kramer, Bart de Wilde, 
Jan de Groot en Tjalling de Boer. 
 
De competitie in het nieuwe seizoen 2023 is ondertussen van start gegaan. We nemen ook dit jaar weer 
met 17 teams deel. Helaas konden we dit jaar geen dames 1-36 holes team vormen. Wel kennen we dit 
jaar een 3e heren team welke uitkomt in de reserveklasse 36 holes. Wij verwachten ook dit jaar weer 
aantal poule winnaars in het zonnetje te mogen zetten en wensen alle spelers een zeer sportieve, 
succesvolle en leuke competitie toe. Op zaterdag 20 mei sluiten we de NGF competitie weer feestelijk af.  
Competitiecommissie 
Er hebben het afgelopen seizoen geen mutaties plaatsgevonden in de samenstellingen van onze 
commissie. 
  
Communicatiecommissie voorzitter Frank Korzaan 
Het jaar 2022 was een relatief rustig jaar voor de comm.comm. Reden? 
In overleg heeft de comm.comm. de jubileumcommissie alle ruimte gegeven om haar programma, 
wedstrijd uitleg en alle andere nodige informatie voor de jubileumweek uitvoerig op de website te 
kunnen plaatsen en alle leden goed te informeren over alle activiteiten. 
Er zijn dan in 2022 ook maar drie nieuwsbrieven gepubliceerd. 
Ook is het plan opgevat om jaarlijks vier nieuwsbrieven uit te brengen, afhankelijk van wat er binnen de 
vereniging speelt. Flexibiliteit dus in de publicaties. Tevens worden slechts een beperkt aantal 
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commissies voor elke nieuwsbrief uitgenodigd om een bijdrage te leveren, afhankelijk van wat er de 
maanden daarna aan activiteiten worden ontplooid. 
Vooral gericht op toekomstige activiteiten derhalve, want evenementen c.q. wedstrijden worden in 
verslagvorm regelmatig gepubliceerd. 
Eind 2022 is het plan opgevat om in 2023 weer kritisch naar de website te gaan kijken en hier en daar 
verbeteringen aan te brengen. 
Begin april zal daarover de eerste aanzet worden gegeven. 
 
Handicap en regelcommissie voorzitter Ronald Gorel 
De Handicap & Regelcommissie (HaCo) bestaat uit: Ronald Gorel (voorzitter), John Vunderink, Hannie 
Künzel en Petra ten Hove. De beide dames zijn verantwoordelijk voor het afnemen van de 
Golfregelexamens.  
Wat heel plezierig is, is dat de HaCo altijd een beroep kan doen op Walter Haandrikman. Walter is sinds 
een paar jaar lid van onze club, is NGF-referee en is voorzitter van de CRAS&H (de handicap- en 
regelcommissie van de NGF). 
In 2022 waren er weer 2 regelavonden georganiseerd en wel op 5 en 6 april. Dat er twee jaren waren 
zonder regelavond was te merken. De opkomst was behoorlijk groot. Ook in 2023 zijn er weer twee 
regelavonden gepland.  
Het World Handicap Systeem (WHS) geeft geen problemen meer. Alle golfers snappen het systeem wel en 
als je de spelregels volgt, geeft de handicap een reëel beeld van je speelsterkte.  
Omdat de invoering van de WHS gepaard ging met de invoering van een centrale handicapregistratie 
database bij de NGF, gaat er nog wel eens wat mis als leden overstappen van een andere baan naar 
Nunspeet. De handicapregistratie komt niet altijd goed mee door dubbele GSN-nummers, 
adreswijzigingen, verkeerde geboortedata, etc. Deze problemen worden altijd redelijk snel in uitstekende 
samenwerking met de NGF opgelost.  
Op Handicap & Regelgebied hebben zich de volgende zaken voorgedaan het afgelopen jaar: 
 

• Het afgelopen jaar zijn er weer diverse Golfregelexamens afgenomen door Hannie Künzel en 
Petra ten Hove. Een enkeling moet een “herexamen” afleggen, maar het merendeel slaagt in één 
keer.  

• Elk jaar worden er redelijk wat vragen gesteld aan de HaCo. Dit betreft vragen over de handicap, 
zoals verwerking van Q-kaarten via de Golf.nl app en regelvragen. Zeker na afloop van een 
wedstrijd wordt de voorzitter van de HaCo regelmatig aangeschoten over regelproblematiek.  

• Er is regelmatig overleg geweest met de General Manager van Het Rijk van Nunspeet over 
aanpassingen van de baan (o.a. bunkerrenovaties) en over de lengte van de baan van de 
verschillende kleuren tees. In verband met de aanpassingen aan de baan, zal dit voorjaar de 
course- & slope-rating van de golfbaan opnieuw worden bepaald door de NGF. Dit zal resulteren 
in een aanpassing in de playing handicap tabellen.  

 
Ook in 2023 gaat de Handicap & Regelcommissie weer door met alle gebruikelijke werkzaamheden.  
 
Flora en Fauna commissie voorzitter Alle de Wit 
In 2022 heeft de Flora- & Faunacommissie niet stilgezeten: 
- broedvogelinventarisatie van de golfbaan, de baan is op 7 ochtenden en 2 avonden bezocht en 
geïnventariseerd op broedende en zingende vogels. De resultaten wijken niet heel erg af ten opzichte van 
de vorige 2 jaren. Een artikeltje van mijn hand volgt nog. 
-we hebben een vleermuizencursus gehad op onze club, deze werd gegeven door 3 specialisten en 22 
deelnemers. In de excursie erna zijn de 3 lussen door 3 groepen geïnventariseerd op vleermuizen, wat 
resulteerde in 5 soorten voor onze golfbaan. Dwergvleermuis, Ruige dwergvleermuis, Laatvlieger, Rosse 
vleermuis en de Watervleermuis. 
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-In het voorjaar hebben we 2 ijsvogelwandjes van leem gemaakt voor de ijsvogel, bij beide vijvers een 
vogelwandje, met ernaast een landingsplek gemaakt door Arend. De ijsvogel is wel gezien dit jaar, maar 
nog niet broedend. 
-we hebben aandacht besteed aan het vinden en veiligstellen van bijzondere zeldzame planten. 
-In de zomer hebben we een plan gemaakt voor de herplant van inheemse bomen en struiken op onze 
golfbaan. Dit om de baan wat voller te krijgen en opvolging van vegetatie op de open plekken. Tevens 
zullen 2 vervelende exoten actief worden bestreden op de baan, de amerikaanse eik en de amerikaanse 
vogelkers (bospest), deze zijn vervelend voor de golfers, de bladeren verteren niet en zijn slecht qua 
biodiversiteit. Vanuit dit plan zijn we samen met Liesbeth en Eric begonnen met een plant proef naast de 
grote putting green, er zijn stroken gefreesd (dus geen zwijnen) en er zijn boompjes geplant die uit 
plekken zijn gehaald waar ze niet horen. We hebben de verwachting dat het frezen van de grond voor 
extra kruiden en struiken gaat zorgen. 
-In de herfst hebben we een natuurexcursie gehouden met een flink aantal deelnemers, vanwege wat 
regen veel aandacht voor de vegetatie, heel interessant en gezellig. Voor de start hadden koffie en iets 
lekkers. En na afloop hadden drankjes en hapjes. Respectievelijk aangeboden door de golfclub en de 
golfbaan Het Rijk. 
Qua budget zijn we zuinig geweest afgelopen, volgend jaar staan er wat grotere uitgaven op de rol. 
Wat we willen gaan doen in 2023: 
-nestkasten controleren, schoonmaken en evt. repareren of vervangen, en nieuwe nummers van 
aluminium aanbrengen bij de nestkasten. 
-2 wildcamera's aanschaffen en plaatsen op de baan. 
-een batdetector aanschaffen zodat we zelf kunnen inventariseren 
volgen en doorzetten van het herplantplan, de baan is mooi en die willen we mooi houden. 
In januari organiseren we weer een FFC-vergadering om terug te kijken en vooruit te plannen. 
 
Old Grand Dad Consul Frank Korzaan 
Ook in 2022 is de landelijke Old Grand Dad stichting (OGD) weer zeer actief en succesvol geweest. 
Er kon een bedrag van € 151.575 worden gedoneerd aan 54 instellingen die allen sportieve  
activiteiten met kinderen met een beperking organiseren. 
Een greep uit de verschillende donaties: een nieuw rijpaard, beweging-stimulerende apparatuur,  
Een loopband, aangepaste speeltoestellen, een speciaal zadel en parcours-materiaal, een bijdrage aan 
een rolstoelbus, twee duo-fietsen en nog vele andere voorzieningen. 
Onze Nunspeetse kent “slechts” 41 donateurs aan de stichting, wat voor een vereniging met meer 
dan 800 leden natuurlijk veel te weinig is. 
Met de doelstelling in het achterhoofd dienen er veel meer grootvaders donateur te worden. 
Een jaarlijkse bijdrage van (minimaal) € 20 lijkt toch niet onoverkomelijk voor enthousiaste golfende 
grootvaders. 
De jaarlijkse clubwedstrijd werd in 2022 gewonnen door Jan Beens, met Henk van der Kolk op de tweede 
en Henk Kaspers op de derde plaats. 
Zij werden uitgezonden naar de regionale finale op de Twentsche, samen met ondergetekende. 
Helaas wist niemand van onze vereniging de landelijke finale te bereiken. 
In 2023 zal een uitgebreid bericht op de site verschijnen om meer donateurs voor deze waardevolle 
stichting te werven binnen onze club. 
 
Handicart Consul Nita Bos 
In 2021 waren de opbrengsten uit de Handicart wedstrijd en het bedrag bijeengebracht uit donaties 
zodanig, dat het aantal handicarts steeg naar 11 in 2022. Op dit moment (maart 2023) beschikken 149 
leden van onze vereniging, die over een permanente Handicartpas. 
Een beperkt aantal van deze pashouders doneerde vorig jaar niet. Aangezien De stichting Handicart 
leden, die over een permanente pas beschikken en niet of minder doneerden dan € 50, = actief benaderd 
om een incasso af te geven voor de jaarlijkse donatie, heb ik deze leden afgelopen jaar zelf niet 
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benaderd. Inmiddels heeft de Stichting deze leden benaderd en op één na hebben ze een incasso 
afgegeven. Momenteel is daardoor al ruim € 1500, = gedoneerd. 
Een aantal van de donateurs, die geen Handicart pas hebben, heeft afgelopen jaar niet gedoneerd. 
Oorzaak is dat de Stichting hen niet benaderd heeft om te doneren. Ik heb het probleem bij de Stichting 
aangekaart en zij hebben mij toegezegd dit jaar de donateurs actief te benaderen. 
De traditionele wedstrijd om de Handicart Trofee werd gespeeld op 26 juni. De deelname was beperkt tot 
31 leden. Naast het inschrijfgeld per deelnemer van €7,50 was het mogelijk om voor  
€ 12,50 deel te nemen aan extra ‘spelletjes’ in de baan. De totale opbrengst van de wedstrijd was  
€ 580, = 
De Stichting Handicart organiseerde in september voor de winnaars Ellen Evelaar en Willem Evers de 
regiowedstrijd eind september op de golfbaan Havelte. Zij eindigden niet voldoende hoog om deel te 
kunnen nemen aan de landelijke finale.  
In de lustrum week, was er weer een hole in de vijver, waar alle leden en overige golfers hun geluk 
konden beproeven om een bal in de hole te slaan vanaf de afslag nabij het terras. Slechts één lid lukte 
het en werd beloond met een fles wijn.  
Hulde aan de lustrum commissie voor het plan om de hole in de vijver nieuw leven in te blazen. Er werd 
enthousiast een deel genomen en de totale opbrengst bedroeg € 705, = 
De totale opbrengst in 2022 bedroeg: € 9820, = (donaties € 8535, = + toernooi € 580, = + opbrengst hole 
in de vijver € 705, =). Dit bedrag was onvoldoende om de 11 Handicart te continueren. Daarom heet het 
bestuur € 850,= gedoneerd uit de reserves, zodat we ook in 2023 weer over 11 Handicarts beschikken. 
De afspraken, die in 2021 met het dagelijks bestuur van het Rijk van Nunspeet over de beschikbaarheid 
van Handicarts voor de verenigingswedstrijden gemaakt zijn, hebben voor zover ik heb vernomen goed 
gewerkt. Het afgesproken aantal Handicarts was telkens beschikbaar. 
In de periode augustus september 2022 bereikten mij veel klachten vanwege beperkte beschikbaarheid 
van Handicarts voor het spelen van de golfronde. Bij navraag bleek, dat er 2 Handicarts/buggy’s om 
technische reden niet beschikbaar waren en eind september vervangen zijn.  
 
 
 


